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 PROTOKÓŁ Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 5 września 2024 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Sprawozdania z działań podejmowanych w roku 2023 na obszarze powiatu 

nowosądeckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie.  

4. Informacja o realizacji programu usuwania odpadów zawierających azbest. 

" Realizacja zadań Powiatu,  wynikających z uchwały Nr XXV/373/20 Sejmiku 

Województwa Małopolskiego z dnia 28 września 2020 r. w sprawie Programu 

Ochrony Powietrza dla województwa małopolskiego". 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  Zdzisław Kożuch 

otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich uczestników.   

W posiedzeniu biorą udział Członkowie Komisji. 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli również: 

  Bogdan Muskała - Dyrektor Zarządu Zlewni Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie, 

  Magdalena Kościsz - Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz 

Stanisław Ryba                -Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  i Leśnictwa, 

 

  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa RPN Zdzisław 

Kożuch przedstawił porządek posiedzenia i poddał go pod głosowanie.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa RPN Zdzisław 

Kożuch poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

 

 

Ad. 3 

 

Obecny na posiedzeniu Dyrektor Zarządu Zlewni Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie Bogdan Muskała zaproponował zadawanie pytań związanych ze złożonym 

sprawozdaniem z działań podejmowanych w roku 2023 na obszarze powiatu 

nowosądeckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa RPN Zdzisław 

Kożuch zwrócił się z zapytaniem czy jest prowadzona statystyka związana z programem Moja 

Woda.  

Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz Magdalena Kościsz wyjaśniła, iż jest to 

program Marszałkowski, który ma na celu ochronę zasobów wody -  Okres kwalifikalności od 

1 czerwca 2020 do 30 czerwca 2024 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa RPN Zdzisław 

Kożuch zapytał o liczbę pracowników w Oddziale na terenie Nowego Sącza. 

Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz Magdalena Kościsz odpowiedziała, iż Powiat 

Nowosądecki obejmuje 4 obszary. Są podzieleni tzw. Lewniowo. W Nowym Sączu 

zatrudnionych jest 11 osób. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa RPN Zdzisław 

Kożuch zapytał czy zajmują się wyłącznie monitorowaniem. 

 

Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz Magdalena Kościsz odpowiedziała, iż 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody jest od 2018 roku głównym podmiotem 

odpowiedzialnym za krajową gospodarkę wodną. Zajmują się pracami utrzymaniowymi na 

podstawie pism od mieszkańców. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Bogdan 

Muskała dodał, iż Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska zajmuje się nadzorem oraz 

stanem wód. 
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Członek Zarządu Powiatu Nowosądeckiego Franciszek Kantor zapytał czy była 

prowadzona inwentaryzacja potoków na terenie Powiatu Nowosądeckiego. W ostatnich 

latach nie było powodzi, niemniej jednak historia pokazuje ciągły problem na potoku 

Jasienianka na terenie Wojnarowej. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Bogdan 

Muskała odpowiedział, iż po każdym większym wezbraniu jest przeprowadzana tzw. Wizja w 

terenie. 

Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz Magdalena Kościsz zasugerowała spotkanie z 

Kierownikiem Nadzoru Wodnego w Grybowie. 

Członek Zarządu Powiatu Nowosądeckiego Franciszek Kantor zaznaczył, iż w 

dzisiejszych czasach są takie technologie, aby na dłużej pozbyć się zakrzaczenia czy 

zamulenia na ciekach wodnych. 

 

Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz Magdalena Kościsz dodała, iż na chwilę 

obecną oczekiwania ludzi są takie, aby potoki kamieniołować i niszczyć. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Bogdan 

Muskała poinformował, iż do każdej inwestycji potrzebna jest zgoda Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska. W obecnych czasach jest tak, że względy środowiskowe są często 

ważniejsze niż dobro mieszkańców. 

 

Kierownik Nadzoru Wodnego Nowy Sącz Magdalena Kościsz zwrócił się do Pana 

Franciszka Kantora z prośbą o przesłanie pisma do Zarządu Zlewni z prośbą o 

inwentaryzację w terenie. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Zdzisław Kożuch 

zapytał jakie są kryteria planowania inwestycji po otrzymaniu środków. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Bogdan 

Muskała odpowiedział, iż przede wszystkim brana jest pod uwagę ochrona zdrowia i mienia. 

 

 

Ad. 4 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Stanisław Ryba przedstawił 

informację o realizacji programu usuwania odpadów zawierających azbest. 

 

Komisja przyjęła informację. 
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Ad. 5 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Stanisław Ryba przedstawił 

informację " Realizacja zadań Powiatu,  wynikających z uchwały Nr XXV/373/20 Sejmiku 

Województwa Małopolskiego z dnia 28 września 2020 r. w sprawie Programu Ochrony 

Powietrza dla województwa małopolskiego". 

 

 

Komisja przyjęła informację. 

 

 

 

Ad. 6/7 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Zdzisław Kożuch 

podziękował wszystkim za udział w komisji i zamknął posiedzenie. 

 

 

                  Wiceprzewodnicząca 

           Komisji Ochrony Środowiska,  

       Rolnictwa i Leśnictwa RPN 

      

 

                ws Wanda Stawiarska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Anna Hardy-Repetowska    


